

PRAYERS

The Order being read for the consideration of the Business of Supply;

Mr. Broadbent, seconded by Miss Jewett, moved,—That this House express its opposition to the escalation of the nuclear arms race by any nation and, in particular, its opposition to Canada's participation by testing in Canada any nuclear weapon or nuclear weapon delivery vehicle such as, and including, the Cruise missile.

And debate arising thereon;

Madam Speaker informed the House that the Clerk of the House had laid upon the Table the Five Hundred and Ninetieth Report of the Clerk of Petitions, stating that he has examined the petition signed by residents of the Province of Alberta, concerning Bill C-85, Canagrex Act, presented by the honourable Member for Wetaskiwin (Mr. Schellenberger) on Monday, June 13, 1983, and finds that the petition meets the requirements of the Standing Orders as to form.

Madam Speaker informed the House that the Clerk of the House had laid upon the Table the Five Hundred and Ninety-First Report of the Clerk of Petitions, stating that he has examined the petition signed by residents of the Constituency of Portage—Marquette, in the Province of Manitoba, concerning Bill C-85, Canagrex Act, presented by the honourable Member for Portage—Marquette (Mr. Mayer) on Monday, June 13, 1983, and finds that the petition meets the requirements of the Standing Orders as to form.

Madam Speaker informed the House that the Clerk of the House had laid upon the Table the Five Hundred and Ninety-Second Report of the Clerk of Petitions, stating that he has examined the petition signed by residents of the Province of British Columbia, concerning Bill C-675, An Act to amend the Broadcasting Act, presented by the honourable Member for Kamloops—Shuswap (Mr. Riis) on Monday, June 13, 1983, and finds that the petition does not meet the requirements of the Standing Orders as to form.

Mr. Blaikie for Mr. Lefebvre, from the Special Committee on Standing Orders and Procedure, presented the Eighth Report of the Committee. (Corrigendum to Seventh Report).—Sessional Paper No. 321-8/26E.

Mr. Munro (Hamilton East), a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Document entitled "Proposed British Columbia Indian Cut-off Lands Settlement Act". (English and French).—Sessional Paper No. 321-7/76.

PRIÈRE

Il est donné lecture de l'ordre portant prise en considération des travaux des subsides.

M. Broadbent, appuyé par M^{lle} Jewett, propose,—Que la Chambre s'oppose à l'escalade de la course aux armements nucléaires par tout pays et, plus particulièrement, à la participation du Canada par le biais des essais au Canada de toute arme ou de tout vecteur nucléaire comme et y compris le missile Cruise.

Il s'élève un débat;

Madame le Président fait savoir à la Chambre que le greffier a déposé sur le Bureau le cinq cent quatre-vingt-dixième rapport du greffier des pétitions, qui fait connaître qu'il a examiné la pétition signée par des résidents de la province de l'Alberta, concernant le projet de loi C-85, Loi sur la société Canagrex, présentée par l'honorable député de Wetaskiwin (M. Schellenberger) le lundi 13 juin 1983, et qu'il constate que la pétition est conforme aux exigences du Règlement, quant à sa forme.

Madame le Président fait savoir à la Chambre que le greffier a déposé sur le Bureau le cinq cent quatre-vingt-onzième rapport du greffier des pétitions, qui fait connaître qu'il a examiné la pétition signée par des résidents de la circonscription électorale de Portage—Marquette dans la province de Manitoba, concernant le projet de loi C-85, Loi sur la société Canagrex, présentée par l'honorable député de Portage—Marquette (M. Mayer) le lundi 13 juin 1983, et qu'il constate que la pétition est conforme aux exigences du Règlement, quant à sa forme.

Madame le Président fait savoir à la Chambre que le greffier a déposé sur le Bureau le cinq cent quatre-vingt-douzième rapport du greffier des pétitions, qui fait connaître qu'il a examiné la pétition signée par des résidents de la province de la Colombie-Britannique, concernant le projet de loi C-675, Loi modifiant la Loi sur la radiodiffusion, présentée par l'honorable député de Kamloops—Shuswap (M. Riis) le lundi 13 juin 1983, et qu'il constate que la pétition n'est pas conforme aux exigences du Règlement, quant à sa forme.

M. Blaikie, au nom de M. Lefebvre, du Comité spécial chargé d'examiner le Règlement et la procédure, présente le huitième rapport de ce Comité (Corrigendum au septième rapport).—Document parlementaire n° 321-8/26E.

M. Munro (Hamilton-Est), membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau de la Chambre,—Document intitulé: «Avant-projet de Loi sur le règlement des revendications relatives aux terres retranchées des réserves des Indiens de la Colombie-Britannique». (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 321-7/76.